

## TABLE OF CONTENTS

### 目 录

|  |    |
|--|----|
| 同事主动行为对员工工作动机及其工作投入的影响研究<br><b>Research on the Influence of Co-Workers' Proactive Behaviour on Employees' Work Motivation and Work Engagement</b>  |    |
| 权泉, 符谢红.....   | 1  |
| 融合心理行为的家政服务员专业性分类研究<br><b>Study on the Professional Classification of Domestic Staff Integrating Psychological Behavior</b>                        |    |
| 冯永杰, 刘峰涛.....  | 13 |
| 非小细胞肺癌的医保政策的回顾性研究与现状分析<br><b>A Retrospective Study and Current Situation Analysis of Medical Insurance Policies for Non-Small Cell Lung Cancer</b> |    |
| 王睿, 申越, 高婧, 王文杰, 尹楠, 陆园园, 曹荣月.....   | 22 |
| 孤残儿童在社会关爱服务体系的现状与建议<br><b>The Current Situation and Suggestions of Orphaned and Disabled Children in the Social Care Service System</b>            |    |
| 张也, 唐语婧.....   | 31 |
| 结合 LightGBM 与 SHAP 的家政服务员离职预测方法研究<br><b>A Study on the Combined LightGBM and SHAP Approach for Predicting Domestic Helper Turnover</b>             |    |
| 刘峰涛, 刘雅琦, 王扶东.....   | 37 |
| 越轨创新行为研究述评<br><b>A Review of Research on Deviant Innovation Behavior</b>   |    |
| 秦碧浓.....   | 48 |
| 偏远地区高校实验室危险化学品管理探索<br><b>Exploration of the Management of Hazardous Chemicals in University Laboratories in Remote Areas</b>                       |    |
| 宁世瑜, 王俊龙, 王安平, 闫文静, 秦梦姣, 陈涛.....   | 56 |
| 我国海洋生态文明研究文献综述<br><b>Literature Review of Study on Chinese Marine Ecological Civilization</b>  |    |
| 邓绍云, 邱清华.....  | 63 |